
 

Interpellation ställd till Regionstyrelsens ordförande Mikaela Waltersson om 

kontroll av eventuell dubbel fakturering från vårdbolag 

I mars anmälde Region Kalmar ett vårdbolag för bedrägeri efter att ha identifierat 300 

fakturor som gått dubbelt. Anmälan kommer efter att redan förra året uppmärksammat 

problem med fakturorna och efter löftet om att det skulle korrigeras fortsatte ändå de 

dubbla fakturorna att komma. Fakturorna gäller patienter som både är listade hos 

vårdbolaget i regionen och som dessutom sökt vård via bolagets digitala app. 

Problematiken kan som vi förstår det uppstå med aktörer som bedriver digital vård och 

erbjuder listning. Vi i Vänsterpartiet ställer därför följande frågor: 

Har Region Halland en rutin/kontrollmekanism/system på plats som förebygger/upptäcker 

dubbelfakturering? 

Har Region Halland undersökt om vi också kan ha drabbats av dubbelfakturering och om så är 

fallet har vi vidtagit åtgärder? 

 

 

....................................... 

Agnes Hultén 

Vänsterpartiet Halland 
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